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Ontbossing  -  Stand van zaken

Op 27 april 2016 publiceerde het Rekenhof het verslag ‘Ontbossing en compensatie. 
Uitvoering van de compensatieplicht bij ontbossing en werking van het 
Bossencompensatiefonds’. Ik heb een aantal opvolgvragen omtrent dit rapport.

1. In het rapport van het Rekenhof over ontbossing en compensatie wordt in tabel 1 een 
overzicht gegeven van het aantal aanvragen voor ontheffing van het 
ontbossingsverbod dat goedgekeurd is door het Agentschap voor Natuur en Bos in de 
periode 2001-2014. 

Kan de minister een overzicht bezorgen van het aantal ontheffingsbeslissingen door 
het Agentschap voor Natuur en Bos voor de periode 2015 tot heden? Graag een 
overzicht van het aantal geweigerde, het aantal onbesliste, het aantal toegestane en 
het totale aantal. Graag ook de oppervlakte toegestane ontbossing in hectare. Graag 
een opsplitsing per jaar. 

2. In het rapport van het Rekenhof over ontbossing en compensatie wordt in tabel 2 een 
overzicht gegeven van het aantal vergunningsaanvragen voor ontbossing ingediend in 
de periode 2001-2014. 

Kan de minister een overzicht geven van het aantal vergunningsaanvragen voor 
ontbossing voor de periode 2015 tot heden? Graag een overzicht van het aantal 
vergunde en uitvoerbare vergunningen, het aantal geweigerde vergunningen, het 
aantal vergunningsaanvragen die niet beslist zijn. Graag ook de oppervlakte 
toegestane ontbossing in hectare. Graag een opsplitsing per jaar.

3. Kan de minister een overzicht geven van het aantal hectare ontbossing per 
bestemmingscategorie die gebeurde via een ontheffingsbeslissing tussen 2012 en 
heden? Graag een opsplitsing per jaar en per bestemmingscategorie.  
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1. Deze gegevens zijn voor de periode van 2015 tem 2017 terug te vinden in het 
antwoord op de schriftelijke vraag 344 van 2 maart 2018 en voor de periode van 2018 
en 2019 in het antwoord op de schriftelijke vraag van 766 van 18 juni 2020.

De gegevens voor 2020 hebben we op dit moment nog niet omdat de 
ontheffingsaanvragen vóór 15 maart nog niet volledig digitaal waren en dus nog niet 
volledig verwerkt zijn. Dit wordt in orde gebracht voor het jaareinde. 

2. Deze gegevens zijn voor de periode van 2015 tem 2017 terug te vinden in het 
antwoord op de schriftelijke vraag 344 van 2 maart 2018 en voor de periode van 2018 
en 2019 in het antwoord op de schriftelijke vraag van 766 van 18 juni 2020.

De gegevens van 01/01/2020 tem 30/06/2020 vindt u terug in bijlage 1.

3. U vindt het overzicht terug in bijlage 2. Let wel: deze data worden uit een 
accessdatabank gehaald waarin het niet mogelijk is om geo-gerefereerd op te slaan. 
Het is in die databank ook niet mogelijk om meer dan 1 bestemming te kiezen en bij 
een combinatie van bestemmingen wordt de te ontbossen oppervlakte toegekend aan 
de bestemming die de overhand heeft. Dit betekent dat de data wel een indicatie 
geven, maar niet 100% juist zijn. 

BIJLAGEN

1. Het aantal adviesaanvragen voor een stedenbouwkundige- en verkavelingsvergunning 
tot ontbossing

2. Ontheffingsaanvragen per bestemmingscategorie

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=10802
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=10802
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